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ilfi iElItDM@minvws nll10 2»To [jHSl@minvws nl]
From

Sent Wed 8 5 2020 3 30 47 PM

Subject RE IC opschalingsplan communicatie metziekenhuizen

Received

Im

Wed 8 5 2020 3 30 47 PM

begin eg eindstand IC opschaling per ziekenhuis eml

10 2eHd

Bedankt Kun je mij een cc van de brief bijlage sturen als die is verstuurd naar de ROAZ en Dan kan ik die ook vervolgens
delen met het LCH die namens ons de ziekenhuizen aan het bellen is om te weten naar weike voorkeur uitgaat

Kijkend naar de bijlage gebruiken we inderdaad dezelfde bijlage Wij hebben die vrijdagavond vai

hetzelfde uit als de bijlage die jullie zondagavond van haar ontvingen Bij navraag bij de ziekenhuizen

vraag naar de cijfers en waar die vandaan komen Vandaar ook de vraag gisteren in de mail wel aan

gevraagd zie bijgevoegd naar de begin of eindstand Op basis daarvan kunnen we maarvooral de ziekenhuizen het plaatje
kloppend krijgen Toen zelfs het Erasmus vandaag nog een ander getal hanteerde dan wij begonnen we echter ongerust te

worden Hai

zojuist me
werken met deze lijst En als er een volgende versie van deze lijst komt dan werken we daarmee ©

10 2s akregen en die ziet er

an we inderdaad
10 2e hiaar niet aan jou

fijn dat deze brief met bijlage wordt verstuurd want dan kunnen we daar gewoon naar verwijzen En zoals

fgesproken wij verwijzen de ziekenhuizen voor a lie discussies over de cijfers terug naar de ROAZ en Wij
10 2e

Groet

10 {2e

minvws nlC10 2eVan

Verzonden woensdag 5 augustus 2020 15 39

Aan 10 2e 10 2e 10 26 10 2e|@minvws nl

Onderwerp RE IC opschalingsplan communicatie met ziekenhuizen

|@minvws nl

Dag 10 2e

Vandaag gaat er een brief naar de ROAZ voorzitters met verzoek deze met de aan de opschaling deelnemende ziekenhuizen in

hun regio te delen en bespreken Hierbij voor jouw informatie de laatste maar nog niet definitieve versie dus niet om

verder te verspreiden

10 2e s nog druk bezig geweest met de Excel lijst in de bijlage haar mail van zondag met de laatste versie De afstemming
over de lijst is via het LNAZ verlopen
naar de ziekenhuizen gaat

Deze definitieve lijst wordt bij de brief gevoegd die vandaag
10 2e

Wat betreft communicatie vanuit jou met de ziekenhuizen hierover zou ik de verzending van de brief definitieve lijst
vandaag even afwachten dan kun je daarnaar verwijzen In de brief wordt deze lijst door de minister vastgesteld

Ik heb gisteren geloof ik geen vraag van jou ontvangen maar gok dat je vraagt naar 1 hoeveel IC bedden er per zigl^gjjjjyJ^y
in gebruik zijn en 2 de opschaling in fase 1 resp fase 2 Daar heeft LNAZ ons nog geen duidelijkheid over gegever^^
heeft toen besloten dat die info later nog zou moeten komen en dat we nu eerst deze lijst vast moeten stellen

10 2e

10 2eJe vraag over het concept verdelingsplan van apparatuur laat ik even aan bver

10 2eGreeted

10 2e 10 2e l@minvws nlVan

Verzonden woensdag 5 augustus 2020 15 08

l@minvws nl

Onderwerp IC opschalingsplan communicatie met ziekenhuizen

10 2e 10 2e 10 2e 10 2e @minvws nlAan

Hi

Weet een van jullie hoe de communicatie over het IC opschalingsplan met ziekenhuizen verloopt Ik merk dat er zowel bij de
ziekenhuizen als bij de leveranciers van beademingsapparatuur een soort vacuum is ontstaan over wanneer wat nu zal

gebeuren En dat levert in combinatie met oplopende besmettingscijfers onrustop Wat zijn hierover de afspraken Verloopt de

communicatie via LNAZ Via ROAZ Via VWS Via de koepels
Ik hoor het graag via wie de communicatie verloopt en wat de communicatieboodschappen aan de ziekenhuizen zijn

Verder ontstaat er wat discussie over de cijfers in het Excel overzicht Diverse ziekenhuizen en niet de onbelangrijkste hebben

andere opschalingsgetallen dan de getallen die ik in de Excel van afgelopen vrijdag heb ontvangen Hoe zijn die cijfers met de
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ziekenhuizen gecommuniceerd Via ROAZ Via LNAZ Naar wie kan ik verwijzen
En kan ereen reactie komen op mijn vraag van gisteren naar de begin cq eindstand per ziekenhuis Dan weten we nl pas echt

zeker dat we over de juiste aantallen beschikken

Is het een idee om als we straks de inventarisatie klaar hebben het concept verdelingsplan van apparatuur voor te leggen aan

voorzitter LNAZ Die kan dan zien dat we een goede verdeling tussen vraag en aanbod hebben gedaan en kan zien dat we

zoveel mogelijk tegemoet komen aan de wens van iedere regio ieder ziekenhuis

Ik ben vanmiddag verder slecht bereikbaar maar we kunnen morgen ook nog wel even bellen

Alvast bedankt

I0 2e

10 2e

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport
I0 2e

10 2e
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